## 

5HSF-22

HANOI/SAPA/CAT CAT VILLAGE/FANSIPAN 河内/沙坝市镇/猫猫村/番西邦峰

## **5D4N**

## 🥑 Tour Highlights 行程精选:

- 西湖,河内第一大淡水湖West Lake, the largest freshwater lake in Hanoi
- 越南苗族蒙人少数民族-猫猫村Vietnam H, MONG ethnic minorities-Cat Cat Village
- 越南最高峰—番西邦峰The highest mountain in Vietnam Fansipan
- 打卡圣地乌贵胡山岭 Must visit O Quy Ho Mountain



TIRNU

## ● 景点简介 TOUR ATTRACTIONS: ●

- 番西邦峰 是越南内黄连山脉的主峰,位于老街省境内,西北距著名旅游胜地沙坝市社9公里,海拔3,143公尺, 是法属印度支那(越南,寮国与柬埔寨)最高峰
- Mount Fansipan is the highest mountain in Vietnam and Indochina peninsula, located in the Hoang Lien Son mountain range.
- CAT CAT 村 是一个黑苗族(H' MONG)的山区小村落,沿途是片片 梯田,风光很佳。徒步过程中观赏越南乡 村和耕作的黄牛的绝佳机会,哪里 的景色真是美翻了。还有瀑布,各种少数民族的居所,奇怪的石刻
- Cat Cat Village Is a Balck H'mong small mountain village.People live in Cat Cat village do rice cultivation in terraces and the traditional crafts.The road leading to Cat Cat Village is an easy, interesting route for trekking and the hike through mountains will offer tourists the wonderful picture of terraces, water fall, or even water buffaloes grazing leisurely.
- 沙坝教堂 沙坝大教堂可说是沙坝最醒目的地标了,位于沙巴市镇中心,从这个教堂就可以深深感受到这是个曾被殖民的土地,特别的是它是用一个个石头堆砌而成的塔式建筑,是已经有一百多年历史的古迹
- Notre Dame Catheral Located in the heart of Sapa town, Sapa stone church built in 1895 is considered a remaining ancient architectural imprint of colonial –French style. Sapa Cathedral stock embellished and preserved for decades has become an indispensable image referring to the town of Sapa.

DAY	KUL - HANOI 吉隆坡-河内		
<b>1</b>	<ul> <li>Depart from airport</li> <li>West Lake</li> <li>Tricycle around Hanoi Old Quarter (45 mins)</li> </ul>	<ul> <li>从机场出发</li> <li>西湖</li> <li>36条古街(人力三轮 车之旅45 mins)</li> </ul>	
	HANOI – SAPA– CAT CAT VILLAGE 河内-沙坝-猫猫村 B/L/D		
DAY 2	<ul> <li>Cat Cat Village</li> <li>Sapa Town Square</li> <li>Notre Dame Catheral</li> <li>Sapa Culture Museum</li> <li>Sapa Market</li> </ul>	<ul> <li>猫猫村庄</li> <li>沙坝镇广场</li> <li>沙坝教堂</li> <li>沙坝文化博物馆</li> <li>沙坝市场等</li> </ul>	
DAY 3	SAPA-FANSIPAN 沙坝-番西邦峰	B/L/D	
	<ul> <li>Sun Plaza Station</li> <li>Mt. Fansipan</li> <li>Sun World Fansipan Legend</li> <li>Rose Garden</li> <li>Muong Hoa Valley</li> <li>Cloud Dragon Skywalk</li> <li>O Quy Ho</li> </ul>	<ul> <li>沙坝缆车车站</li> <li>番西邦峰</li> <li>太阳世界番西邦山传奇</li> <li>玫瑰园</li> <li>芒花谷</li> <li>云龙玻璃天空步道</li> <li>乌贵胡山岭</li> </ul>	
DAY 4	SAPA-HANOI 沙坝-河内	B/L/D	
	<ul> <li>Ham Rong Mountain &amp; San May</li> <li>Back to Hanoi</li> </ul>	<ul> <li>• 涵龙山风景区</li> <li>• 返回河内</li> </ul>	
DAY 5	HANOI-KUL 河内-吉隆坡	B/L/-	
	<ul> <li>Ba Dinh Square</li> <li>President Ho Chi Minh Mausoleum</li> <li>One Pillar Pagoda</li> </ul>	<ul> <li>・ 巴亭广场</li> <li>・ 胡志明纪念堂</li> <li>・ 独柱寺参禅</li> </ul>	

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement. \*行程次序,以当地旅社安排为准 Exclude: Travel Insurances, additional tours, personal expenses, any others no specified in the itinerary 不含旅游保险,自费项目,个人消费,其他不列明项目

Dep.Date 出发日期	Adult 成人	Child 小孩	SGL Supp 单人房差

